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Interpelláció

Dr. Kövér László úrnak

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 121 . § alapján

„Mit tesznek a hatvani bűz megoldása érdekében?”
címmel interpellációt kívánok benyújtan i

Dr. Nagy István agrárminiszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter Úr !

Úgy tűnik, hogy a környezetvédelem hosszú évtizedek alatt kiépített, a környezeti é s

természeti értékek védelmére, az állampolgárok egészséges környezethez való jogána k

érvényesítésére hivatott hatósági rendszere az utóbbi évek Fidesz-vezérelt kormányzása alat t

léket kapott és alkalmatlanná vált a feladatának ellátására. A felszólalás formai keretei nem

teszik lehetővé, hogy tételesen felsoroljam mindazon, lakók százezreit érint ő . ügyeket, melyek

felszólalásom alátámasztásául szolgálnak, de utána nézhet az LMP képvisel ő inek

országgyű lési felszólalási archívumában . Azért megjegyezném, hogy a környezetügyi, mára

kormányhivatali rendszerbe tagolt hatóság működésére nézve szomorú tény, hogy egyedi

ügyek megnyugtató, törvényi előírásoknak megfelelő rendezése helyett az Országgyűlés

országgyűlési képviselő



ülésén kell hangot adni állampolgáraink mostohán vagy sehogyan sem kezelt panaszainak ,

miközben az egészséges környezethez való jogot még az Alaptörvény is kimondja.

Az egyik legutóbbi ügy, mellyel sokan megkerestek minket, hogy hónapok, s őt évek ót a

rendszeresen elviselhetetlen bűz terjeng Hatvanban. A lakók szerint „Nem lehet megmaradn i

az utcákon, ha a 30 fokban megpróbálunk szell őztetni, akkor a lakásokban sem. Hiába

gyűjtöttünk aláírásokat, senki nem csinál semmit . A hatvani önkormányzat és az egri

környezetvédelmi hatóság egymásra mutogat” .

Nem igaz, hogy a rengeteg lakossági panasz nyomán nem lehet megállapítani, hogy mi a b űz

forrása, miközben az önkormányzat „szagnaplót„ vezet és „b űzcsapdákat” helyez ki a váro s

több pontjára. De Hatvanon kívül, a város közelében lév ő Lőrinci, Heréd és Nagygombos

lakói is ugyanúgy szenvednek a bűztő l . „Bűz Ellen Hatvan és Környékén” címmel Facebook-

csoport is indult, több mint ,kétezer ember részvételével .

A Heves Megyei Kormányhivatal a hónapok óta özönl ő panaszok miatt állítólag vizsgálja a

potenciális bűzkibocsátó telephelyeket, de érdemi eredmény eddig nem született .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mi az oka annak, hogy még ebben a látszólag egyszer űnek tűnő ügyben sem tudnak előre

lépni?

Milyen vizsgálatokat végzett az illetékes kormányhivatal és milyen megállapításra jutott?

Mi hiányzik ahhoz, hogy kiderítsék, mitől bűzlik a levegő Hatvanban?

Mit tesznek a probléma megoldása érdekében?

És van-e elképzelése arról, hogyan kívánja, tudja helyreállítani a környezetügyi hatóság

közjót képvisel ő érdekérvényesítési rendszerét?

De ha nem tudja megoldani a problémát sem a hatóság, sem az önkormányzat, akkor nem

lehet más, minthogy „fejét ő l bűzlik a hal” .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . 06. 19.

Ungár Péter

LMP
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